
 
 
Romelanda UF  PROTOKOLL Nr 10 – 2014  
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda  2014-11-03  § 80 – 90 
 
 
 
Art Huvudstyrelsemöte  
Tid 18.30 
Plats Romevi 
Närvarande: Kalle Engström, Janne Flodin, Tomas Cassanelli, Maria Carlsbogård, Kjell  

  
  Ansvarig 
§ 80 Öppnande 
 
§ 81 Dagordning 
 
§ 82 Föregående 
        Protokoll 

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 83 Ekonomi Ligger fakturor ute för ca 100000 
Bidragsdelen minus med ca 100000 mot budget 
Bingo minus ca 80000 mot budget 
Påminnelser har gått ut till samtliga ungdomslag 
 
Likvideten är fortfarande dålig 
 
Diskussioner pågår med banken om att reducera 
amorteringstakten på föreningens lån. 
 
Fortsatt bister ekonomi. Vi håller kostnaderna men föreningens 
intäkter har minskat kraftigt. 

Thomas / 
Janne 
 
Annika 
 
 
Janne 

§ 84 Fotboll 
 

Dam & Damjunior. Diskussioner kring fortsatt samarbete med 
Hermansby vilket styrelsen ser som viktigt. Ordförande fick i 
uppdrag att fortsätta diskussionerna med Hermansby. 
 
 
Klart med att Oscar fortsätter som tränare för herrlaget 2015 och 
2016. 
 
HJ Kalle har pratat Charles Baah och Ronny som juniortränare. 
 
Avslutning för ungdomslagen 
 

Kalle 
 
 
 
Maria / 
Janne 
 
Kalle 
 
 
Janne 
 
Janne 

§ 85 Kansli info  Bastubänkar är sponsrade 
 
Innebandylaget 4 vinster, 1 oavgjord. 
Herrarna Östracupen lottad. 
RUF info, utskick till Ledare är gjorda, ett lag skickat in. 

Janne 
 
Kalle 

§ 86 Höstmöte Kort rapport från Catarina ang. Sponsring 
 
 
 

 



Medlemsavgift. 
Familj 1700 (2vuxna och 2barn upp till 15år) 
Seniorer  1500 
16 -19år 1200 
Under 15år 900 
Pensionär 500 
Fotbollsskolan 200 
Gymnastik / bordtennis 450/termin 
Ledare ej familj 250 
Stödmedlem 250 
 
Årets RUF:are  
 
Skicka blänkare till Danross 

§ 87 Övriga frågor Finns brister på motionsslingan som är kommunens ansvar. 
Janne kontaktar kommunen. Besiktning på gång. 
 
Möte med kommunens ansvariga för dagbarnverksamheten den 
11/11.  
 
Säger upp avtalet på skrivare hos Canon, Thomas tittar på ny 
skrivare. 
 
Avtalet med Umbro går ut vid årsskiftet. Arbete pågår kring 
framtida avtalspartner. 
 
Julbord med Intersport titta på nya kläddkollitionen18/11 – 2014 
Kl. 17:30 Janne går, Maria Jobbar, fråga Thomas T, Allan, Peter 
J, Catarina E & Tomas C. 
Information om höstmötet läggs ut på hemsidan (20/11 19:00) och 
i KP. 
 
Susanne L står bakom hennes jobb med ansökan till Arvsfonden, 
Sker ihop med Catarina E. 
 
Höstmöte torsdagen 20/11 
Huvudstyrelsemöte 29/11 kl. 10:00 Apelvägen 7. 

Janne 
 
 
Kjell 
 
 
Janne 
 
 
Maria 
 
 
Janne 

§ 88 Planering 2015 Huvudstyrelse möte 
12/1, 2/2, 2/3, 13/4, 4/5, 1/6, (6/7) – 2015 
Årsmöte  
19/3 – 2015 
Arbetsdag 
11/4 – 2015 
RUF-dagen  
30/5 – 2015 
Ledarträff 
28/3 – 2015 
 

 

§ 89 Nästa möte Nästa möte lördag 29/11 klockan 10:00 Apelvägen7. 
För mat ansvarar: Maria 

 

§ 90 Avslutning Mötet avslutades 
 

 

 
  ……………………………..  ……………………….. 



   
Kalle Engström  Thomas Thunberg 
Ordförande   Sekreterare  


